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Protokoll  

fra 
hovedstyremøte 8/2023 

 
 
Det ble avholdt hovedstyremøte i Juristforbundet 28. september 2023. Møtet ble avholdt i forbindelse 
med styrets seminar i Brussel 27.-29. september. Møtet varte fra kl. 15.50 – 17.30 
 
 
Til stede 
fra hovedstyret Sverre Bromander, Benedicte Gram-Knutsen, Ina Annett Grunnvåg, Jon Ole 

Bjørklund Whist, Nasjida Noorestany, Rannveig Sørskaar, Fredrik Riise (vara), 
Kay André Brudvik Haugen, Marit Bjørånesset Frogner (vara), Johannes Ørn 
Thorsteinsson og Erik Graff. 

 
Forfall Anders Schrøder Amundsen og Kirsten Bleskestad 
 
Fra sekretariatet Magne Skram Hegerberg, André Oktay Dahl og Mette-Sofie Kjølsrød  
    
Inviterte 1. vararepresentanter til Hovedstyret: 

Arild Hjelmervik, Thale Blanck Thorkildsen og Marcel Stray 
 
Vara til ansattes representant, Mona Sanden Olivier 
 
Avdelingsledere og teamlederne i sekretariatet: 
Gry Hellberg Munthe, Michael Krane, Arild Jebens og Kjersti Hatlestad. 

    
 
Dagsorden  
 
      
Vedtakssaker 
 
Sak 99/23  Protokoll fra hovedstyremøte 7/23           

Styret hadde ingen merknader til protokollen.  
 

Vedtak: Protokollen godkjennes 
 
Sak 100/23 Arbeidsgruppen for bærekraft og miljø - plan for arbeidet        

Johannes Ørn Thorsteinsson orienterte om arbeidet i gruppen og la frem 
hovedpunktene i forslag til arbeidsplan. Han presiserte at arbeidsgruppens spesielt 
ønsker styrets forankring knyttet til valg av tre konkrete bærekraftmål som 
utgangspunkt for det videre arbeidet samt forslag til disposisjon for policynotatet som 
skal utarbeides. Det foreslås at policynotatet innledningsvis omtaler Juristforbundets 
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overordnede holdning og at det deretter settes opp noen konkrete tiltak og 
innsatsområder.  
Gruppen ønsker å innhente en ekstern ressursperson som kan holde foredrag for 
hovedstyret og arbeidsgruppen i fellesskap.  
Under styrets drøftelser, ble det blant annet stilt spørsmål ved om ikke også likestilling 
bør omfattes av arbeidet. Det ble også etterspurt hvilke vesentlighetsvurderinger 
gruppen har gjort ifm valg av bærekraftmål, herunder en vurdering av hvor 
Juristforbundet har størst klimaavtrykk og hvor vi har størst forbedringspotensial.  
 

Vedtak:  Hovedstyret ber arbeidsgruppen legge frem hvilke vesentlighetsvurderinger og 
begrunnelser som ligger til grunn for valg av bærekraftmål. Redegjørelsen skal også 
omfatte spørsmålet om likestilling. Arbeidsgruppen legger saken frem for hovedstyret 
på nytt så snart det lar seg gjøre.  

 
Sak 101/23 Eventuelt 

1. Beramming av hovedstyremøte i forkant av konferansen i Larvik 6.-7. juni 2024 
Sekretariatet ba hovedstyret, av hensyn booking av plass på hotellet, ta stilling til 
om det skal avholdes styremøte i forkant av konferansen neste sommer, nærmere 
bestemt onsdag 5. juni.  

   
Vedtak:  Hovedstyret legger opp til å avholde styremøte i Larvik onsdag 5. juni 2024. 
 

2. Eventuelle saker til kommende hovedstyremøter 
Jon Ole Bjørklund Whist hadde ønske om følgende saker på kommende styremøter: 

 Hva er status for et saksbehandlingssystem-/arkivsystem i sekretariatet, re. 
bestilling fra HS i 2021? 
 

 Landsmøte 2024 – Tidlig forberedelse for forankring og smidig avvikling 
Det foreslås opprettet: 
- Redaksjonskomité 
- Resolusjonskomité 
- Lovkomité 
Alle seksjonene bør være representert i de ulike komitéene. Forslag til 
sammensetning og mandat legges frem for hovedstyret. 

 Forvaltningsrevisjon 
Bør vi ha en forvaltningsrevisjon av forbundets drift? Dette vurderes av 
ledergruppen som gir en tilbakemelding. 

 Styrets arbeidsgiveransvar 
Hvordan gjennomføres timeregistreringen, hvilke funn har det gitt og hvordan 
anbefales det at dette organiseres i fremtiden? 
Generalsekretæren er i gang med å forberede en sak på dette allerede.    

 Arbeidsmiljøundersøkelse 
Er Company Pulse tilstrekkelig og når gjennomførte vi sist en slik? 

 Høringsarbeid/strategisk påvirkning  
Orientering om dagens organisering, herunder koordinering mellom seksjonene, 
utvalgene, sekretariatet og hovedstyret, har vi fagansvarlig/sektoransvarlig, 
hvordan er medlemsinvolveringen 
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Informasjonssaker 
 
Sak 102/23 Presidenten og visepresidenten 

Presidenten informerte om at han deltok på en samling med studentene i september 
hvor tema blant annet var digitalisering og betydningen av at studentene er rustet for 
en digital arbeidshverdag. Betydningen av gode studentvilkår og godt studiemiljø ble 
også fremhevet.  
Det har vært styresamling i JUS hvor digitalisering også var tema. 
Kvitteringsordningen har medført mye aktivitet blant annet i form av møter med mange 
ordførere og deltagelse i ulike debatter.  
Presidenten har deltatt på topptillitsvalgtsamlingen til JF-S og skal være med på 
samlingen til JF-P i oktober. Han deltar også andre medlemsmøter, arrangement ol for å 
bygge nettverk og skape gode relasjoner hvilket er viktig for å styrke fellesskapet.  
Han har også deltatt på en heldags work-shop ifm strategiprosessen i Akademikerne.  
 
Visepresidenten viste til at hun har deltatt på stand sammen med sekretariatet og 
studentene ved studiestart i Bergen og at hun også deltok på et studentarrangement 
samme ettermiddag.  
Kommuneprosjektet har hatt et godt prosjektseminar i Bjørnefjorden. Kontakten med 
medlemmene og saken om strandsonen i Arendal har medført en mengde 
medieoppslag og stort engasjement blant medlemmene.  
Visepresidenten skal være gjest i podcasten til Anine Kierulf i oktober med tema; 
politikk og jus.  

 
Sak 103/23  Generalsekretæren 
 Generalsekretæren ga ordet til avdelingslederne og teamlederne som redegjorde for 

aktiviteten og konkrete tiltak i «egne» områder. Fra Arbeidslivsavdelingen ble det fra 
Kjersti Hatlestad og Arild Jebens blant annet orientert om følgende hovedpunkter: 

- Lokale forhandlinger; ulike tariffområder, erfaringer/tilbakemeldinger og 
foreløpige resultater. 

- Etablering av bedriftsgrupper i privat sektor 
- Medlemsundersøkelser 
- Konferanse i Larvik 6.-7. juni 2024 
- Tillitsvalgtkurs 2024 og 2025 
- Antall nye saker til Advokatkontoret og gjennomgang av fordeling pr seksjon 

og fagområder. 
- Pågående og kommende saker i rettsapparatet 
- Utviklingen av karrieretjenestene 

Gry Hellberg Munthe orienterte blant annet om: 
- Rettssikkerhetskonferansen og vinnerne av rettssikkerhetsprisen 
- Prøveordningen på kvitteringsordningen, evalueringsrapporten legges frem 

i desember og følges opp av Forbundet.  
- Kvinneutvalget skal ha et seminar om kvinneandelen i norske styrer. 
- Statsbudsjettet legges frem 6/10, det forberedes utspill og kommentarer i 

etterkant forkant av fremleggelsen. 
- Fokus på overgangen student – yrkesliv 
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- Prosjekt500, verve og beholde i alle sektorer og grupper, kick-off i JUS lab 
11.oktober.  

Michael Krane orienterte om at de foreløpige budsjettallene for 2024 viser et  
større underskudd enn budsjettert med fra landsmøtets side, men det er ingen 
krise. Imidlertid viktig at budsjettet kommer i balanse på sikt.   
 
André Oktay Dahl orienterte blant annet om: 

- Godt samarbeid med Rettssenteret om kvitteringsordningen, men påpekte 
at det er viktig å ha fokus på at Juristforbundet og Rettssenteret er to ulike 
organisasjoner med ulike formål.  

- Prosessen rundt høringen om UKOM 
- Han har hatt veldig gode møter med medlemmer i JAV ifm høringer 
- Bistår JF-P i saken om oppnevningsordningen for faste forsvarere og 

bistandsadvokater og i saken om rotasjonsordningen for ansatte i UD. 
- Høringer: Høringen om generalistkommunen har frist primo oktober og vi 

skal også sende høringssvar på høringen fra koronakommisjonen samt 
høringen om funksjonshindrede.  

- Leder av Inkluderings- og mangfoldutvalget, Hallvard Øren, har informert 
om at utvalget skal delta i Arctic pride i Tromsø. 

 
Generalsekretæren orienterte avslutningsvis blant annet om: 

- Strategiprosessen i Akademikerne med etterfølgende evaluering i 
Akademikernes styre.  

- Styreseminaret i JUS hvor hovedtema var videreutvikling av 
abonnementsordningen og hvordan JUS skal beholde de gode foreleserne. 
Økonomien i JUS var også tema.  
 

Sak 104/23 Seksjonene              
 
JF-Stat 
Rannveig Sørskaar informerte om: 
- Lokale lønnsforhandlinger pågår for fullt og det kommer mange henvendelser fra 

tillitsvalgte 
- Seksjonen har avholdt topptillitsvalgtsamling i København hvor de blant annet 

hadde et veldig interessant besøk hos Djøf.  
- Seksjonsstyret bistår med å revitalisere Universitets- og høyskolegruppen og har 

også fokus på en del andre saker som blant annet høringen om 
embetsmannsordningen hvor det prøves ut en ny måte å innhente innspill fra 
foreningene og de tillitsvalgte på. Det velges ut noen kjernespørsmål i NOU’en som 
settes opp som en liten spørreundersøkelse.  
 

JF-Privat 
Fredrik Riise orienterte om: 
- Seksjonen teller nå 7000 medlemmer og det jobbes videre med rekruttering og 

etablering av bedriftsgrupper. Satsingen på etablering av bedriftsgrupper har blant 
annet også resultert i at flere medlemmer har tatt kontakt med sekretariatet av 
eget initiativ. 

- Forum for næringsdrivende er i ferd med å endre status til forening. 
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- Seksjonen skal ha en tillitsvalgtsamling hvor også alle delegatene til landsmøtet 
samt administrativ og politisk ledelse i Juristforbundet er invitert. 
 
 

JF-Kommune 
Kay Andrè Haugen orienterte om: 
- De lokale forhandlingene er i sluttspurten og det viser seg å være stor spredning i 

resultatene.  
- Seksjonsstyret legger fortsatt stor vekt på å møte medlemmene hvilket gir stor verdi 

både for medlemmene og styret selv. Strandsone-debatten har skapt stort 
engasjement hos medlemmene.  

- Økt lokalt engasjement har også medført at det er flere foreninger og lokale 
tillitsvalgt som ønsker egne budsjetter for å gjennomføre ulike 
medlemsarrangement lokalt.  
 

JF-Dommerforeningen 
Marit Bjørånesset Frogner orienterte om: 
- Leder av seksjonsstyret og to styremedlemmer har deltatt på det internasjonale 

dommermøte i Taiwan. Dommerens uavhengighet var i fokus.  
- Styret jobber fortsatt med lønnsfastsettingssaken og håper å ha funnet en løsning 

innen utløpet av året. Det av avgjørende at uavhengighetsperspektivet ivaretas i det 
nye systemet.  

- Beslutningsprosessen og nivået på godtgjørelsen for lørdag- og søndagsfengslinger 
opprører og engasjerer medlemmene. Styret jobber videre med denne saken.      

 
JF-Student 
Johannes Ørn Thorsteinsson orientert om:  
- Studentmedlemstallet er pt. 2900. Ambisjonen er at det skal være 3.300 ved neste 

årsmøte.  
- Det er mange aktiviteter på de ulike studiestedene og det jobbes med å lage en 

samlet oversikt over tiltak, arrangement og tilstedeværelse. 
- Presidenten og visepresidenten har deltatt på møte med studentene ved flere av 

fakultetene for å informere om Juristforbundet og juristers og jussen rolle i 
samfunnet.  

- Studentseksjonen hadde en samling for alle tillitsvalgte i september.  
- Det skal være valg på nye representanter i studentstyret ved de ulike fakultetene i 

november.  
          
Sak 105/23 Orientering om aktuelle høringer, møter, politisk aktivitet mm   

Orienteringen ble gitt under sak 103/23. 
 
 
 
 
9.10.23 
MSK   
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